
Referat fra bestyrelsesmødet d.12.december 2023

Mødedeltagere: Søren N, Lars, Christian, Gorm, Torben, Søren M og Erik.

Herudover deltog:   Havnefogeden og revisor

Suppleanter: Peter og Martin

Formanden

• Kontrakten med OK om leje af vinteropbevaringspladsen er forhandlet på plads. Der er 
blevet givet og taget fra begge parter, men bestyrelsen mener at vi har fået en god kontrakt 
ud fra de muligheder der var.

Miljø har været en hjørnesten i forhandlingerne, men her har vi landet en beslutning der 
påbyder Lystbådehavnen at udfærdige et ordensreglement der dækker ønsker fra både OK 
og Lystbådehavnen.

Kontrakten har øjeblikkelig virkning.

Kontrakt og ordensreglement offentliggøres snarest.

• Vi er blevet kontaktet af en leverandør der gerne vil opsætte en ladestander til biler på 
havnens areal. Det har vi takket nej til, da vi mener at de syv muligheder for opladning der 
findes i Hou, må være tilstrækkelig.

• Først i det nye år vil bestyrelsen invitere firmaet LP-Yacth til møde, for at vi kan få indblik i,  
hvilke muligheder vi har med hensyn til stabelstativer og mover. 

Offentlig Sauna

• Vi havde besøg af Henrik Hedegaard fra interessegruppen omkring planer om oprettelse af 
en vinterbadeklub. Der blev ikke fremlagt en færdig plan, men vi fik indblik i deres tanker om 
hvad de havde tænkt sig .

Overordnet havde de tænkt en klub der var aktiv i vinterhalvåret, hvilke er den døde periode 
for de fleste sejlere. Det vil give liv i havnen i vintermånederne hvilket vil være positivt, så det
er besluttet at vi gerne vil høre mere om detaljerne.

Havnefogden.

• Status for besøgende for året 2023 er 2871stk i mod  2779stk i 2022.

• Der planlægges flere fliser og cykelstativer bag ved skurene.

Økonomi

• Der har været statusmøde med banken og det forløb positivt. Mødet blev holdt i lokalerne på
havnen, med rundvisning over den udvikling vi har været igennem. 

Arrangementet med banken forbliver uændret fremover.

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.9.jan. 2024 kl.17.00.

Ref. Erik Pedersen 


